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Helyben

TiszteltElnőkAsszony!

„Kiemelt támogatást kapnak a szocialista kormány által érválasztott filmek" címmel a
Házszabály 91 .. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális
Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A szocialisták óriási botrányt csináltak abból, hogy a polgári kormány idején néhány filmet
kiemelt módon támogatott a kormányzat A Medgyessy-kormány úgy látszik, nem ért egyet
azokkal a hangokkal, amelyek elítélték a Bánk bán illetve a Hídember című film támogatását .
Ezért rendelte meg a kormány az MMKA-tól a Sorstalanság című film támogatását. A szocialisták
úgy látszik, abban is megváltoztatták véleményüket, hogy szabad-e egy-egy produkciót kiemelten
támogatni. Ez tavaly a Sorstalanság című film volt, idén nem tudni melyik film, esetleg filmek
lesznek soron .

Kérdezem Miniszter úrtóé

Milyen filmek kapnak kiemelkedő támogatást idén?

Tisztelettel várom válaszát!
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